



精神抚慰犬排泄行为可控证明

Animal Sanitation Form

东上航仅限在市场方和承运方皆为东上航的中美航线航班*提供精神抚慰犬运输服务。

中美航线航班*：中美航线直达航班，以及与中美航线直达航班衔接的同一航班号的连续行程或同一飞机执飞的连续行程。

China Eastern Airlines (MU) and Shanghai Airlines (FM) welcome customers with Emotional Support Dogs in the aircraft cabin on flights that begin or end at a U.S. Airport marketed and operated by MU or FM.

如您搭乘的航班是市场方和承运方皆为东上航且全航程飞行时间为8小时(含)以上的中美航线航班，根据东上航精神抚慰犬运输规定，携带精神抚慰犬的旅客须提供相关文件证明，包括《精神抚慰犬运输申请书》、《精神抚慰犬排泄行为可控证明》以及《精神抚慰犬运输申请书》中涉及的其他证明文件。

For flights 8 hours or longer that begin or end at a U.S. airport marketed and operated by China Eastern Airlines (“MU”) or Shanghai Airlines (“FM”), passengers traveling with Emotional Support Dogs are required to submit documentation pursuant to our Emotional Support Dog policies, including the Emotional Support Dog Request Form and this Animal Sanitation Form and other documentation mentioned in the Emotional Support Dog Request Form.

《精神抚慰犬排泄行为可控证明》须由注册（持证）兽医填写并签名，以证明精神抚慰犬在航程中不会排泄或者排泄不会产生健康卫生问题。

This Animal Sanitation Form must be completed and signed by a licensed veterinarian to demonstrate that the Emotional Support Dog will not need to relieve itself on the flight or that it can do so in a way that does not create a health or sanitation issue on the flight.

请提供以下信息：

Please provide the following information:

旅客姓名Customer name:	
记录编号信息或客票号码Record locator or ticket number:	
旅行日期Travel date:	
犬的品种Dog breed:	
犬的重量Dog weight:	
犬的尺寸/测量单位 Dog size/measurements:	

《精神抚慰犬排泄行为可控证明》当中的这部分内容必须由注册（持证）兽医填写：

This portion of the Animal Sanitation Form must be completed by a licensed veterinarian:

请说明已经采取了哪些措施来防止旅客的犬在飞行过程中排泄（例如包括适用的培训等）

Please describe what steps have been taken to prevent the passenger’s dog from relieving itself during the flight (including training, as applicable):

如犬需要在飞行过程中排泄，请说明旅客将如何应对并防止产生健康卫生问题。

If the dog needs to relieve itself during the flight, please describe how the passenger can prevent a health and sanitation issue:

注册（持证）兽医的姓名 Name of Licensed Veterinarian: _____

注册（持证）兽医的签名 Signature of Licensed Veterinarian: _____

旅客签名 Signature of Passenger: _____

日期 Date: _____